

**SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENT IN APPEAL**

OTTAWA, 2011-02-11. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPEAL.  
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

**COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENT SUR APPEL**

OTTAWA, 2011-02-11. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LE JUGEMENT DANS L'APPEL SUIVANT.

SOURCE : COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES : [comments-commentaires@scc-csc.gc.ca](mailto:comments-commentaires@scc-csc.gc.ca)

**APPEAL / APPEL :**

Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à :

<http://scc.lexum.umontreal.ca/en/2011/2011scc7/2011scc7.html>

<http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/2011/2011csc7/2011csc7.html>

**33203**      **Vernon Joseph Smith v. Alliance Pipeline Ltd. – and – Arbitration Committee, appointed pursuant to the National Energy Board Act, R.S.C. 1985, c.N-7, Part V (F.C.)**  
**2011 SCC 7 / 2011 CSC 7**

Coram: McLachlin C.J. and Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella, Charron, Rothstein and Cromwell JJ.

The appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-56-08, 2009 FCA 110, dated April 8, 2009, heard on October 5, 2010 is allowed. The second Pipeline Arbitration Committee's decision is restored, with costs throughout on a solicitor-client basis.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-56-08, 2009 CAF 110, en date du 8 avril 2009, entendu le 5 octobre 2010 est accueilli. La décision du second comité d'arbitrage sur les pipelines est rétablie, le tout avec dépens sur la base procureur-client devant toutes les juridictions.